

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARABIAN STEEL PIPES MANUFACTURING Date: 05-02-2026 02:46:00 PM Subject: bord of directors decisions	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: العربية لصناعة المواسير المعدنية التاريخ: 05-02-2026 02:46:00 PM الموضوع: قرارات مجلس الادارة
Dear respected Securities Commission, Dear respected Amman Stock Exchange, We would like to inform you that the board of directors of the Arab Pipe Manufacturing Company has decided in its meeting held on 05-2-2026 to set the date for the ordinary general assembly meeting No. 32 on 30-03-2026 at 1:00 PM, conducted via visual and audio communication means. Additionally, it has been decided to allocate 12% cash dividends from the capital of 9,000,000 dinars. Further details of the agenda will be provided upon completion of the final procedures. Accept our respects,	السادة هيئة الاوراق المالية المحترمين السادة بورصة عمان المحترمين نرجو إعلامكم بأن مجلس الشركة العربية لصناعة المواسير قد قرر في اجتماعه المنعقد بتاريخ 05-2-2026 بتحديد موعد اجتماع الهيئة العامة العادي الثاني و الثلاثون بتاريخ 30/03/2026 في تمام الساعة الواحدة ظهرا عبر وسائل الاتصال المرئي والمسموع كما وتم التنسيب للهيئة العامة بتوزيع 12% ارباح نقدية من راس المال البالغ 9,000,000 دينار وسيتم تزويدكم بتفاصيل جدول الأعمال بعد استكمال الإجراءات النهائية. وأقبلوا الاحترام
05-02-2026	05-02-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Eyad Yaghmour	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Eyad Yaghmour